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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 17 oktober 2019, ingekomen op 17 oktober 2019, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het college het met de PVV eens dat het schrappen van de Brabantse 
Natura 2000-gebieden een effectieve maatregel zou zijn om een einde te 
maken aan de zogeheten “stikstofproblematiek”? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De rijksoverheid heeft de Natura 2000-gebieden 

aangegeven als de Nederlandse implementatie van de verplichtingen uit de 

Europese Vogel- en Habitatrichtlijn. Deze gebieden zijn voor de provincie 

Noord-Brabant daarmee een feit. De oplossing van de stikstofproblematiek 

moet volgens GS daarom gezocht worden in een verlaging van de 

stikstofdepositie op deze gebieden. 

 

2. Is het college bereid om een onderzoek te doen naar de juridische 
mogelijkheden om de aanwijzingen van de Brabantse Natura 2000 gebieden 
ingetrokken te krijgen en een inventarisatie van alle mogelijkheden zo spoedig 
mogelijk aan PS toe te zenden? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De aanwijzingen van de Natura 2000-gebieden zijn een 

verantwoordelijkheid van de rijksoverheid. Het is niet aan GS om onderzoek 

te doen naar de juridische mogelijkheden om hierin aanpassingen te doen. 

 

  



 

 

 

Datum 

12 november 2019 

Ons kenmerk 

C2253671/ 4598617 

  2/2 

3. In 2011 verscheen het rapport ‘Implementatie Natura 2000 in Nederland. 
Analyse naar aanleiding van het Regeerakkoord en de motie van der Staaij 
c.s. naar nationale koppen, rek en ruimte in de Natura 2000-implementatie’. 
Kan het college puntsgewijs voor alle genoemde “mogelijkheden voor meer 
rek en ruimte of een meer flexibele invulling van Natura 2000-verplichtingen”, 
zoals vermeld op pagina 2 van het rapport, concreet onderbouwen of ze van 
toepassing zouden kunnen zijn op de Brabantse Natura 2000-gebieden? Zo 
nee, is het college dan bereid om voor de Brabantse Natura 2000-gebieden 
een onderzoek te laten doen naar de mogelijkheden die in het rapport staan 
vermeld? 
Antwoord: Nee, zie antwoord op vraag 2. 

 

4. Deelt dit college de mening van de PVV dat Brabantse natuurgebieden ook 
goed beschermd kunnen worden zonder Natura 2000 aanwijzing met 
bijbehorende EU-regelgeving? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Dit betreft een geheel theoretische vraag. De Natura 2000-

gebieden zijn voor de provincie een feit. Ook in deze theoretische situatie 

zouden echter soortgelijke maatregelen nodig zijn om de stikstofproblematiek 

op te lossen. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


